

Aanwezig:

R. van Benthem	voorzitter
B.O. Pouw	namens DB
M. van de Linde-Eggenkamp	namens VVD
P. Seldenrijk	namens CDA
W.A. de Boer-Leijnsma	namens PvdA
I.F. Jensen	namens D66
J.A. de Bruijn	griffier
P.H. van Dijk	secretaris

**1. Opening en vaststelling agenda**

Om 19.00 uur opent de voorzitter de vergadering. De agenda wordt conform vastgesteld.

**2. Besluitenlijst 20 april 2015**

Deze wordt overeenkomstig vastgesteld.

**3. Terugblik raad 28 april 2015**

De algemene teneur van de opmerkingen is dat de stukken niet klopten (opmerkingen vanuit de commissies waren niet goed verwerkt), de vergadering rommelig was (soms interruptie op interruptie), onvoldoende beantwoording van de portefeuillehouder, veel schorsingen en bevraging die soms leek op een kruisverhoor. Aandachtspunt is de advisering/afconcludering in de commissies. Wanneer blijkt dat stukken kennelijk niet rijp zijn voor behandeling is het beter deze voor aanpassing naar het college terug te sturen.

**4. Agendapunten uit de fracties**

Besloten wordt de wijkshow Jhr. C.Roëllaan een keer te bespreken in de Rotonde. De stukken zullen daartoe aan het Presidium worden aangeboden.

**5. Agendering komende vergaderingen**

De voorlopige agenda's voor de Sessie en Raad van 11 mei en de Ronde van 18 mei raad worden als volgt vastgesteld.

**Sessie 11 mei (voorzitter F. Hagens)**

- Input Strategische Agenda regio Amersfoort – bezoek pfh. Melis vd Groep namens Regio
- Gemeentelijk maatwerk chronisch zieken
- Korte toets vergunningverlening en handhaving
- Jaarstukken 2014 en begroting 2016 RUD

**Raad 11 mei**

- Benoeming lid RKC
- Korte toets vergunningverlening en handhaving

**Aansluitend aan raad cie B&V:**

Technische toelichting Jaarrekening 2014

**Eventueel:** Technische toelichting Kadernota

**Ronde 18 mei (voorzitter M.F.B.G. Gebbink)**

- BO HOV variant
- BO 2<sup>e</sup> ontsluiting Zuidpolder

**Aansluitend aan Ronde cie B&V:**

Technische toelichting Kadernota

Voorts wordt besloten dat:

>Versa Welzijn op 15 juni in de Ronde een Presentatie zal geven

>De bibliotheek op 14 september op locatie zal worden bezocht, tenzij er dringende redenen zijn (aan te geven door de Bibliotheek) om elkaar eerder te ontmoeten.

## 5. Samenwerking BELH

De voorzitter doet verslag van de bijeenkomst van vandaag tussen de burgemeester, secretarissen en griffiers van de 4 gemeenten waar gesproken is over het vervolg na 26 maart. Afgesproken is dat de gemeentesecretarissen een procesdocument voorbereiden dat in september aan de raden zal worden voorgelegd. Daaraan voorgaand, voor de zomer, zal aan de hand van een discussiestuk van het college, de raad de positie van Eemnes bepalen.

## 6. Wat verder ter tafel komt / Rondvraag

De volgende zaken komen aan de orde:

➤ *Persbericht nieuw afvalstelsel*

Een aantal raadsleden is ontstemd over het persbericht hierover, waarbij het college als het ware al een voorschot neemt op de besluitvorming hierover in de raad.

➤ *Berichtgeving nieuwe vergaderstructuur*

De griffier licht toe dat hierover in de eerstvolgende Rotonde een berichtje zal verschijnen. Ook de website wordt hierop aangepast.

➤ *Uitnodigen raadsleden bij door het college geplande bijeenkomsten*

De heer Pouw vraagt aandacht aan het college er beter op toe te zien dat de leden ook daadwerkelijk tijdig een uitnodiging krijgen, want het gaat hiermee nog wel eens mis.

➤ *Krediet kunstgrasvelden SV Eemnes*

De voorzitter licht toe dat hierover eerder door de raad een voorbereidingskrediet is vastgesteld en dat binnenkort de gunning plaats vindt. Voor de uitvoeringswerkzaamheden dient de raad nog formeel via begrotingswijziging een krediet beschikbaar te stellen. Hij stelt voor dit te doen bij de Zomernota in de raad van 22 juni. Hij zal e.e.a. ook melden via een afzonderlijk memo aan de raad.

## 7. Sluiting

De voorzitter sluit af om 20.05 uur.

Aldus vastgesteld met/zonder wijzigingen op 13 mei 2015

De griffier,

De voorzitter,

J.A. de Bruijn

R. van Benthem

### Overzicht toezeggingen Presidium

Datum	Toezegging / actie
	Geen